
            June 13, 2019 

Dear Incoming Pre-K Parents, 

Welcome to PS184 Shuang Wen School! There is an exciting school year awaiting us. To 

prepare for the new school year, please have your child bring in the following items on the 

first week of school.  Write your child’s name on each item and put them in a large shopping 

bag.  Some materials will be for communal use, but we check off supplies to keep track.  These 

are supplies for the regular school day.  Thank you very much for your cooperation and we 

look forward to meeting you in Pre-K. 

 Backpack (No rolling backpack, must fit 8 1/2” by 11” sized folders) 

 1 one and a half inch (1 ½”) binder 

 1 plastic twin-pocket folder 

 4 glue sticks 

 1 box of Crayola Washable Markers  

 1 box of Crayola Crayons (24 count) 

 1 box of Crayola Color Pencils 

 1 box of pencils (12 count) 

 1 box of thick dry erasable markers 

 1 ream of paper (8.5 x 11”) (500 sheets) 

 2 boxes of Ziploc Baggies (1 gallon and 1 sandwich) 

 1 roll of clear packaging tape 

 1 roll of clear scotch tape 

 2 rolls of Bounty paper towel 

 2 large boxes of Kleenex tissue 

 2 bottles of liquid soap 

 2 containers of Lysol disinfectant wipes 

 2 beach towels for naptime 

 1 set of clothing to include a shirt, a pair of pants, a pair of socks and underwear.  Place 

all clothing in a clear Ziploc bag with your child’s name on it. 

Sincerely,  

Pre-K Teachers 

 

 



           2019 年 6 月 13 日 

親愛的預幼班新生家長： 

歡迎加入雙文學校！一個充滿驚奇的新學年等待著大家。為了準備新的學年，請在開學

的第一週將以下的物品帶到學校。請在每件物品寫上孩子的名字，並且把所有的物品放

在一個大型購物袋中。有些材料將供公用，但我們會檢查耗材以便跟踪。 這些是正常上

學日的用品。 非常感謝您的合作，我們期待在預幼班與您見面。 

2019-2020 學年 

預幼班學習用品清單 

• 書包 (不要有輪子，可裝下 8 1/2” x 11” 尺寸的功課夾) 

• 一個 1-1/2” 尺寸的塑膠功課夾 

• 一個塑膠雙口袋的功課夾 

• 四條口紅膠 

• 一盒可水洗的馬克筆 

• 一盒蠟筆(24 色) 

• 一盒彩色鉛筆 

• 一盒鉛筆(12 枝) 

• 一盒可拭擦的粗馬克筆 

• 一包影印紙(8.5 x 11”尺寸)(500 張) 

• 兩包附拉鍊的密封塑膠袋 (尺寸為 1 加侖及 1 個三明治大小)  

• 一卷透明包裝用膠帶 

• 一卷透明小型膠帶 

• 兩卷擦手用紙巾 

• 兩盒大包裝面紙 

• 兩瓶洗手液 

• 兩盒溼紙巾 

• 午睡時用的兩條大毛巾 

• 一套換洗衣物，包括上衣、褲子、襪子及內衣褲。請放在有拉鍊的塑膠袋裡，並寫上名

字。 

 

預幼班老師敬上 


